
   

 
Referat 
Bestyrelsesmøde den 17.1.2017 kl. 18.00 

1. Beboersager 

2. Arbejdsopgaver i bestyrelsen 

3. Gårdlauget 

4. Evt. 

Til stede: Marianne Jensen, Lise Jørgensen, Gert Hawkesworth og Caroline Christensen 

 

Indledningsvist blev det oplyst, at Sebastian Nielsen er trådt ud af bestyrelsen. 

1. Beboersager 

Bestyrelsen har modtaget fremlejekontrakt fra andelshaver, som pga. studieophold i udlandet ønsker at 
fremleje sin lejlighed i 2 år. Fremlejeperioden er fra 1.5.2017 - 30.4.2019. Lejekontrakt blev godkendt og 
underskrevet af bestyrelsen. 

Restancer: Der er en restance. 

2. Arbejdsopgaver i bestyrelsen 

Skema over ændringer i lejlighederne/Valuarvurdering 
Der er enkelte beboere, der ikke har fået afleveret skemaet over installationer i deres bolig. Vi sender en 
høflig erindring. 
Endvidere vil bestyrelsen kontakte valuar med henblik på valuarvurdering. 

Viceværten har gennemgået el-pærer på fællesarealerne i ejendommen. Gamle pærer er blevet skiftet ud 
med LED-pærer, som giver en væsentlig energibesparelse. 

Stikkontakt i kælderen i opgang 23 er blevet skiftet, da den har været udsat for en hårdhændet behandling 
af ukendt gerningsmand/-kvinde. 

3. Nyt fra altanudvalget 

Bestyrelsen har modtaget delvis information om projektet og kom med bemærkninger til det fremsendte.   

4. Gårdlauget 

Der blev orienteret om, at der er hængt information op i opgangene om, at byggeaffald og sanitet er 

beboernes eget ansvar. 

5. Evt. 

Der var ingen bemærkninger til punktet. 


